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 6.10.2019מיום   12פרוטוקול ישיבת ועד מקומי מס' 

 

 ליאור בר.   –יו"ר הוועד   משתתפים:

 מושיק סגל, אילנה סיגל, יעל טמיר, שמוליק נובהארי, אלי רוט,  חברי הוועד:

 יעקב, רווית ברמי, דבי נייקרוג -מוריה חצב רוקמן, חגי דדי, אילן בן חסרים:

 אורחים: 

 אודי טמיר  – חבר מליאה

 רותם גוטמן  – קיסריה  עיתון

  אופיר מנור

 נושאים: 

 בהתאם לסדר היום שהופץ. •

 8.9.19מיום   11אישור פרוטוקול ישיבה מס'  •

 –  2020תוכנית עבודה  

  מושיק סגל :

 . 2020- סדרי עדיפויות בנושא תקציב הוועד למבקש לקבוע 

₪( סכום שאינו מספיק , הגיע הזמן להגדיל את   93,000תקציב הוועד לא השתנה שנים )

 התקציב משמעותית, לקבל כרטיס הוצאות לכיבוד קל בפוליצר לישיבות. 

 מבקשים לקבל מבנה מסודר ונפרד לצורכי הוועד ולא בתוך המבנה שיוקם.

 יש חשיבות שהחפ"ק,שהוא מהנהלת הישוב, ישב בישוב. בעניין החפ"ק,

 - חינוך בקשות/רעיונות

 טכנודע )יש לבקש מהחפ"ק(  –גני ילדים 

 שנה ליסוד בית הספר.  20הכנות לאירוע   –בית ספר קיסריה  

 . 22 –  17אירוע משמעותי לבני הנוער גילאים 
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 לבני ובנות מצווה   –רב לבית הספר היסודי  

ולעודד בכך את השתתפות בני   –מפעילי החוגים בישוב בעניין שלישי חופשי לעדכן את 

 הנוער במפגשי הצופים.

 ₪ לבקש מתוך הסכום שתוקצב להם.   40,000ל"צופים" יש חוסר כספי של 

 - ליאור 

.  250- ילד ויש שאיפה להגיע לכ 200  -משבח את מפעל ה"צופים", משתתפים בפעילות כ

ילדים ממלאים את הלב, יש לתחזק את מפעל הצופים ולתמוך  פעילות הצופים והתלהבות ה

 בו כספית. הוועד מודה על פעילות זו ויסייע ויחזק בכל הנדרש. 

ליאור מציע לאודי במידה של חוסר בתקציב להשתמש במסגרת התקציב המאושרת של  

  אש"ח לצופים, שאושרה ע"י הוועד. 800

 ביטחון : 

 יים.בדיקת נושא השומר ושינוי המצב הק

 גיזום וטיפול בשטחים ציבוריים פתוחים לצורך מניעת דלקות. 

 תקציבים : 

 תקציב מיוחד לאירוע גדול יום הולדת לישוב קיסריה. יעל :

לא יתכן שבכל הוצאה קטנה צריכים להיות תלויים ביוליה )כגון כיבוד, אירוע  אילנה :

 לגיל השלישי וכו.( 

קבלנו הודעה מיוליה שתקציב הנוער נגמר למרות שלא נעשה דבר חריג, יש  שמוליק:

 צורך להגדיל את תקציב הקהילה.

  החלטה :

רי הוועד והמליאה  יועבר בתפוצת כלל חב 2020מסמך סדרי עדיפויות לשנת   ליאור :

 יום לפני גיבוש סופי והעברתו לחפ"ק כנייר מוגמר.  14- למתן תגובה בטווח של כ

 הומאג' רוטשילד : 

₪. החלו בניקוי כל צמחיית הפרא   100,000  -₪ וצפוי לעלות עוד כ 300,000  -עלה כ

  וכדי שיושלם יש לסיים את הפיתוח, באחריות החפ"ק, יש "אור ירוק" ותקציב לסיים את

 העבודה.

 מרוץ קיסריה :

 הרעיון במרוץ לעשות משהו שאינו ישובי בלבד אלא מעבר לכך. ליאור: 

כל נושא הספורט נעשה נפוץ בכל הארץ, אנו רוצים להעצים את המרוץ ולקיימו מידי שנה  

 ולשם כך עליו להות מבוקש ויוקרתי, החפ"ק יודעים להרים אירועים כאלה ברמה גבוהה.
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משתתפים ולשם כך יש להפיץ בכל   600 -איש, אנחנו רוצים להגיע לכ 150עד כה נרשמו 

 הסביבה וזאת כדי להגדיל משמעותית את מספר המשתתפים.

סוכם כי יוצאו חולצות לנבחרת ילדי בית הספר היסודי שישתתפו במרוץ ונדאג  יעל :

 שישלמו מחיר סמלי להשתתפותם. 

 

 החלטה בנושא המרוץ : 

הוועד יירתם לנושא קידום המרוץ בכל הערוצים האפשריים באתר הוועד,   ליאור :

מקומונים, עיתונות ועיתון קיסריה וזאת על מנת למקסם את מספר המשתתפים שיגיעו 

 למרוץ.

 מבנה רב תכליתי של הרב ליברמן: 

בביתו של הרב ליברמן דבר שגרם לאי שביעות   9בית הכנסת פעל בשכונה  רפי דהן :

יום לסגירת בית הכנסת ושלושה ימים לפני שנסגר עדיין לא היה  60נים, ניתנו רצון השכ 

בית כנסת חלופי. לאחר פגישה עם אסיף הוסכם שהחפ"ק יקצה קרקע למבנה יביל, 

בינתיים הוקם אוהל זמני ,החפ"ק החל להכשיר את הקרקע, ולאחר הפסקות עבודה 

 .13בה בית הכנסת בשכונה  וחילוקי דעות, יום לפני ראש השנה, הוקם בשעה טו

יש לבקש מהרב ליברמן ועו"ד פלדמן להגיש מיד לאחר שמחת תורה תוכניות  .1

 להיתר.

 לבקש מהחפ"ק להכין הסכם לגבי המבנה הרב תכליתי. .2

 ועדת הדת תעקוב אם מתבצע. .3

 המבנה יהיה בניהולו של הוועד באחריות החפ"ק.  שמוליק :

שראו את טובת התושבים ונתנו פתרון, כמו כן  ולאודי לליאור למושיקתודות לוועד, 

 ימים.  5-על הפגנת יכולות מדהימות על הקמת בית הכנסת ב לחפ"קתודות 

שנהג בנחישות   לרפי דהןותודות רבות   שהתעשתה ברגע האחרון למועצהתודות 

  ורגישות.

כול לבצע כל זאת מוכיח כי באסטרטגיה נכונה, נחישות, אחדות ואסרטיביות הוועד י 

 דברים מרחיקי לכת. 

ליאור מעלה את הנקודה כי הוועד מחויב לסיים את הטיפול בשאר החברים , שכונות  

                                                              צפוניות, וקהילה רפורמית.

  11אישור פרוטוקול מס 

 הפרוטוקול אושר פה אחד. 

ימים לפני  7הבאים יופצו לחברי הוועד לאישור לפחות  לבקשת החברים הפרוטוקולים 

 ישיבת הוועד הבאה כדי לאפשר זמן תגובה ראוי.
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 חבר המליאה אודי תמיר : 

 תושבי קיסריה, החפ"ק והמועצה חתומים על הסכם לניהול קיסריה. 

 . 2022ההסכם נקרא "ההסכם המשולש" ותוקפו עד  

מונתה ועדה המורכבת מחברי הוועד, חברי מליאה  לצורך חידוש/ אי חידושו של ההסכם 

 ונציגי ציבור, יו"ר הוועדה הוא אודי תמיר. הצוות המצומצם הוא רפי דהן ואודי תמיר. 

התקיימו מס' פגישות ולאחר החג יתקיימו פגישות נוספות. לאחר סבב הפגישות יוצגו 

 לוועד פני הדברים ומשם תצא החלטה איך ממשיכים הלאה.

מדווחת על פגישות ה"גיל השלישי" וועדת הרווחה שהוקמה, מבקשת שהפעילות   אילנה :

בתחום תהיה מתואמת ומסודרת. מציינת את עמותת כרמל שעוסקת בקהילה השוטפת כמו  

 .29.10.19 -כן מדווחת על פגישה נוספת של הפורום עם הפורום של המועצה שתתקיים ב

 3פרויקט שכונה  

יח' דיור.  80  -כונה שונה ואושרה, החפ"ק יגיש תוכנית בינוי להתב"ע לש שמוליק :

תואמה פגישה שנדחתה ברגע האחרון ותתואם אחרת במקומה בהקדם האפשרי, הוועד 

דרש התחייבות של אסיף שהוועד יהיה מעורב בכל הקשור לבניית השכונה, לדברי אסיף, 

 נויים.הוועד יהיה שותף אך לא תהיה לו זכות להחלטה או בקשת שי

מבקשת שיתוף הוועד בתוכניות והסבר מפורט כיצד יראו פני הדברים מכיוון   אילנה:

 שדברים רבים אינם ברורים.

  החלטה:

תתואם בהקדם פגישה ע"י מזכירת הוועד בין אסף וחנר לבן חברי הוועד  ליאור :

נוספים. ותאריך הפגישה יועבר לאילנה ולשמוליק ולמעוניינים  3המעורבים בנושא שכונה  

מבקש כי תוכניות הבנייה והפתוח העתידיות יעברו דרך שולחן הוועד בעוד מועד ולא  

 ברגע האחרון כפי שקרה בעבר.

 אולם תרבות : 

 מזכירה את נחיצות אולם התרבות ומבקשת מכל חברי הוועד להריץ את הנושא.  אילנה :

 החלטה: 

יבקש מהחפ"ק נייר עבודה   בעקבות העלאת הנושא שנית ע"י אילנה סיגל הוועד ליאור:

 ולו"ז משוער להקמת אולם התרבות בהתאם להחלטת הוועד הקודם שהובאה לחפ"ק. 

 22:15ליאור נועל את הישיבה: 

 

  

 

  


